
 

Protokół nr XI/19 

z XI Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 

odbytej w dniu 28 listopada 2019 roku w sali konferencyjnej  

Starostwa Powiatowego w Częstochowie   

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:05 otworzył obrady  

XI Sesji witając radnych i gości, w tym uczniów przybyłych na sesję wraz z 

opiekunami. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że zgodnie z listą obecności  

w posiedzeniu uczestniczy 24 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. Listy obecności radnych i gości stanowią załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu.   

 

Radna nieobecna: 

Katarzyna Kapica 

 

Ad. 3 

Wicestarosta J. Miarzyński poinformował o zasadach przyznawania nagród za 

osiągnięcia w nauce, sporcie i kulturze, które określają stosowne uchwały Rady. 

Wyróżnieni uczniowie pochodzą z powiatu, ale uczęszczają do różnorakich szkół. 

Nagrody Starosty Częstochowskiego wraz ze wsparciem finansowym otrzymali:  

 w dziedzinie kultury - Alicja Barczyk, Piotr Woldan, Joanna Migalska,  

Laura Sikora, Julia Drożdżyńska; 

 w dziedzinie nauki -  Piotr Pacud, Bartłomiej Rozenberg, Patryk Wiśniewski, 

Maciej Kuraś, Aleksandra Grzyb, Zofia Maroszek, Dawid Kaczmarzyk, Wiktoria 

Więckowska, Krystian Stanuchiewicz, Julia Militowska, Kacper Menkarski, 

Hubert Popiel, Miłosz Kiedrzyński; 

 w dziedzinie sportu - Mateusz Grobelak, Jakub Misiewicz, Miłosz Kowalski, 

Maria Bojarska, Karolina Dziura. 

 

Starosta K. Smela przekazał nagrodzonym uczniom oraz ich rodzicom i opiekunom 

gratulacje wyrażając podziw dla ich talentów i życząc dalszych sukcesów. Podkreślił 

istotę nauki, jako jednego z ważniejszych elementów w rozwoju osobistym człowieka 

konstatując, że nakłady ponoszone na naukę, to nie wydatek, a inwestycja w dorosłe 

życie, w które nagrodzeni uczniowie za chwilę wejdą. Zachęcił do udziału w 

następnych konkursach, również ogólnopolskich i podziękował za promocję powiatu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat dołączył do podziękowań i gratulacji dla uczniów.  

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad 

wraz z zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Zapytał, czy są uwagi 

i propozycje zmian. Wobec ich braku poddał porządek obrad pod głosowanie.   

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych jednomyślnie: 24 głosami „za” przyjęła 

porządek obrad. 
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przegłosowanie porządku obrad. 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad XI Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Wręczenie uczniom z powiatu częstochowskiego nagród za osiągnięcia w nauce.  

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

6. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

7. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 

2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Częstochowskiego na lata 2019 – 2027. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania leasingowego. 

11. Podjęcie uchwały  w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego  

3-letniego Liceum Ogólnokształcącego w Kamienicy Polskiej w 4-letnie Liceum 

Ogólnokształcące w Kamienicy Polskiej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 3-

letniego Liceum Ogólnokształcącego w Koniecpolu w 4-letnie Liceum 

Ogólnokształcące w Koniecpolu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 3-

letniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Złotym Potoku w 4-letnie 

Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Złotym Potoku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 4-

letniego Technikum w Złotym Potoku w 5-letnie Technikum w Złotym Potoku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 4-

letniego Technikum w Koniecpolu w 5-letnie Technikum w Koniecpolu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Powiatu 

Częstochowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu częstochowskiego w 2020 roku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia 

Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji §5 ust. 1 pkt. 2 lit. b rozporządzenia 

Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 23 sierpnia 2012 roku w sprawie 

domów pomocy społecznej. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie z dróg 

pojazdów i parkowanie usuniętych pojazdów oraz wysokości kosztów w 

przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Olsztyn, Gminą Poraj, Powiatem Częstochowskim oraz 

Powiatem Myszkowskim w sprawie określenia zasad współfinansowania zadania 

pn. Koncepcja przebiegu drogi łączącej miejscowość Biskupice oraz Choroń 

wraz ze ścieżką rowerową. 

23. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

24. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

25. Zamknięcie obrad XI Sesji. 

 
Ad. 5 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół z sesji nr X/19 

z dnia 17 października 2019 roku był udostępniony w systemie eSesja oraz do wglądu 

w biurze rady, a także został wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do ww. protokołu. W związku 

z ich brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” przyjęła 

protokół nr X/19.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 
 

 

Ad. 6 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji 

Uchwał i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Bożena Lara 

2. Monika Kosielak 

3. Edyta Wierzbicka 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” powołała 

Komisję Uchwał  i Wniosków w ww. składzie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 
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Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Ad. 7 

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu w 

okresie międzysesyjnym tj. od dnia 17 października 2019 roku, w tym informację o 

zadaniach realizowanych przez powiatowe jednostki organizacyjne i wydziały 

starostwa. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Ze 

szczególnym uwzględnieniem odniósł się do kwestii zagospodarowania zespołu 

pałacowo-parkowego w Złotym Potoku stanowiącego zarówno własność Skarbu 

Państwa, jak i własność powiatu. Poinformował o wymianie korespondencji z 

dyrektorem Śląskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego, z której wynika, że nie do 

końca jest zrozumienie w temacie oraz o ustaleniach z władzami województwa 

śląskiego. Zapewnił, że chcą jak najbardziej doprowadzić do spotkania z dyrekcją 

Śląskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego oraz służbami wojewody, aby ustalić 

priorytety i podjąć stosowne kroki zmierzające do sfinalizowania pomysłu. Niczego 

nie zaniechali i w żadnym razie tematu nie zarzucają, a ścieżka jest otwarta. Być może 

temat należałoby podjąć w szerszym gronie np. na forum komisji Rady z udziałem 

dyrektora ŚODR, do czego zachęca służąc stosowną informacją. 

 

Radny A. Markowski odniósł się do tematu zagospodarowania zespołu pałacowo-

parkowego w Złotym Potoku, który jest miejscem ważnym, szukającym własnej 

szansy. Proponuje zatem, aby Komisja Infrastruktury, w której gremium zasiada zajęła 

się na którymś z posiedzeń tematem z udziałem zainteresowanych stron. Ze swej 

strony deklaruje pomoc i chęć współpracy, jako że w międzyczasie przeprowadzał  

rozmowy z dyrektorem ŚODR M. Dziubkiem w tym zakresie i jego wiedza może się 

przydać.  

 

Radny M. Chudzik oznajmił, że Komisja Infrastruktury, której przewodniczy zajmie 

się tematem na najbliższym możliwym posiedzeniu. 

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie powiatu częstochowskiego na 2019 rok został radnym udostępniony w 

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych: jednomyślnie 23 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/81/2019 w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2019 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 
Wyniki głosowania 
Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2019 rok 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam 

Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka,  
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Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, 

Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Marianna Dziura 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 
 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2019 – 2027  

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję 

merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, 

a następnie wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych: jednomyślnie 23 głosami „za” podjęła 

uchwałę Nr XI/82/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Częstochowskiego na lata 2019 – 2027. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2019 – 2027 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, 

Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, 

Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Marianna Dziura 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania leasingowego został radnym udostępniony w systemie eSesja  

i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi  

i zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec braku głosów poddał pod 

głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych: jednomyślnie 23 głosami „za” podjęła 

uchwałę Nr XI/83/2019 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania leasingowego. Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania leasingowego 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, 

Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, 

Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Marianna Dziura 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 3-letniego Liceum Ogólnokształcącego  

w Kamienicy Polskiej w 4-letnie Liceum Ogólnokształcące w Kamienicy Polskiej 

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję 

merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, 

a następnie wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła 

uchwałę Nr XI/84/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego  

3-letniego Liceum Ogólnokształcącego w Kamienicy Polskiej w 4-letnie Liceum 

Ogólnokształcące w Kamienicy Polskiej. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu.  
 

Wyniki głosowania 
Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 3-letniego Liceum 

Ogólnokształcącego w Kamienicy Polskiej w 4-letnie Liceum Ogólnokształcące w Kamienicy Polskiej 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 3-letniego Liceum Ogólnokształcącego 

w Koniecpolu w 4-letnie Liceum Ogólnokształcące w Koniecpolu został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, a następnie 

wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XI/85/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 3-letniego Liceum 

Ogólnokształcącego w Koniecpolu w 4-letnie Liceum Ogólnokształcące w Koniecpolu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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Wyniki głosowania 
Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 3-letniego Liceum 

Ogólnokształcącego w Koniecpolu w 4-letnie Liceum Ogólnokształcące w Koniecpolu 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 3-letniego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Złotym Potoku w 4-letnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Złotym 

Potoku został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję 

merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, a 

następnie wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XI/86/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 3-letniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Złotym Potoku w 4-letnie Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych w Złotym Potoku. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 3-letniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Złotym Potoku w 4-letnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Złotym 

Potoku 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 4-letniego Technikum w Złotym Potoku 

w 5-letnie Technikum w Złotym Potoku został radnym udostępniony w systemie eSesja 

i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XI/87/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 4-letniego Technikum w 

Złotym Potoku w 5-letnie Technikum w Złotym Potoku. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu.  
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 4-letniego 

Technikum w Złotym Potoku w 5-letnie Technikum w Złotym Potoku 

 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 4-letniego Technikum w Koniecpolu w 5-letnie 

Technikum w Koniecpolu został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany 

przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do 

projektu uchwały, a następnie wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XI/88/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 4-letniego Technikum w 

Koniecpolu w 5-letnie Technikum w Koniecpolu. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 4-letniego 

Technikum w Koniecpolu w 5-letnie Technikum w Koniecpolu 

 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia rocznego Programu współpracy Powiatu Częstochowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2020 został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję 

merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, a 

następnie wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XI/89/2019 w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Powiatu Częstochowskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Powiatu 

Częstochowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na rok 2020 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

częstochowskiego w 2020 roku został radnym udostępniony w systemie eSesja i 

zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XI/90/2019 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu częstochowskiego w 2020 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu częstochowskiego w 2020 roku 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia Polityki Zarządzania Konfliktem 

Interesów został radnym udostępniony w systemie eSesja wraz z treścią petycji. Projekt 

uchwały został przygotowany zgodnie ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji stanowiącym załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, w którym 

przedmiotową petycję uznaje się za niezasadną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do proponowanego w uchwale stanowiska Rady. Wobec braku głosów poddał 

pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XI/91/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia Polityki Zarządzania 

Konfliktem Interesów, tym samym uznając petycję za niezasadną. Uchwała stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia Polityki Zarządzania 

Konfliktem Interesów 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2019 roku został radnym udostępniony w systemie eSesja i 

zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie  24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XI/92/2019 w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej 

Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, 

Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam 

Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

realizacji §5 ust. 1 pkt. 2 lit. b rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej z 

dnia 23 sierpnia 2012 roku w sprawie domów pomocy społecznej został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną.  

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, a następnie 

wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/93/2019 w sprawie realizacji §5 ust. 1 pkt. 2 lit. b rozporządzenia Ministra Pracy i 

Polityki Społecznej z dnia 23 sierpnia 2012 roku w sprawie domów pomocy społecznej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie realizacji §5 ust. 1 pkt. 2 lit. b rozporządzenia Ministra Pracy i 

Polityki Społecznej z dnia 23 sierpnia 2012 roku w sprawie domów pomocy społecznej 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usuwanie z dróg pojazdów i parkowanie usuniętych 

pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdu został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany 

przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do 

projektu uchwały, a następnie wobec braku głosów poddał pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/94/2019 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie z dróg pojazdów i 

parkowanie usuniętych pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 

wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie z dróg pojazdów i 

parkowanie usuniętych pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia 

pojazdu 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 22 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Olsztyn, Gminą Poraj, 

Powiatem Częstochowskim oraz Powiatem Myszkowskim w sprawie określenia zasad 

współfinansowania zadania pn. Koncepcja przebiegu drogi łączącej miejscowość 

Biskupice oraz Choroń wraz ze ścieżką rowerową został radnym udostępniony w 

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, 

czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały, a następnie wobec braku głosów poddał 

pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/95/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą  
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Olsztyn, Gminą Poraj, Powiatem Częstochowskim oraz Powiatem Myszkowskim w 

sprawie określenia zasad współfinansowania zadania pn. Koncepcja przebiegu drogi 

łączącej miejscowość Biskupice oraz Choroń wraz ze ścieżką rowerową. Uchwała 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Olsztyn, Gminą Poraj, Powiatem Częstochowskim oraz Powiatem Myszkowskim w sprawie określenia zasad 

współfinansowania zadania pn. Koncepcja przebiegu drogi łączącej miejscowość Biskupice oraz Choroń wraz ze ścieżką 

rowerową 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Sebastian Cierpiał, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, 

Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, 

Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, 

Krzysztof Smela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. Nadmienił, że 

wszystkie projekty uchwał procedowane na sesji były wnikliwie analizowane w 

poszczególnych komisach, stąd tempo głosowań oraz kompetentna i merytoryczna 

ocena widoczna w głosowaniach.  

 

Ad. 23 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do 

Rady w okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 17 października 2019 roku. Informacja 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. Korespondencja znajduje się do 

wglądu w Biurze Rady.  

 

Ad. 24 

Wiceprzewodnicząca Rady U. Całusińska stwierdziła, że w powiecie istnieje wiele 

potrzeb, ale niestety środków finansowych jest mało. Niemniej jednak należy dziękować i 

chwalić się osiągnieciami oraz zwracać uwagę, że radni nie tylko uczestniczą w sesjach i 

komisjach, ale biorą też udział w różnego rodzaju spotkaniach. Dziękuje zatem włodarzom 

Urzędu Marszałkowskiego za podjęcie prac nad przebudową drogi wojewódzkiej we 

Mstowie, co stanowi odpowiedź na postulaty społeczeństwa i interpelacje radnych. Droga 

ta została wpisana na dodatkowe działanie w 2022 roku; rozmawiano już nt. projektu i 

kosztów. Dysponuje stosownym listem otrzymanym z Urzędu Marszałkowskiego. 

Dziękuje premierowi RP M. Morawieckiemu za dotrzymywanie obietnic i wynajdywanie 

środków na dodatkowe drogi wraz z gwarancjami ich wykonania. Dziękuje dyrektor PCPR 

K. Buchajczuk oraz dyrektor POW w Blachowni E.Ścigale za przygotowanie uroczystości 

z okazji Dnia Pracownika Socjalnego w Blachowni, w tym za piękną i godną oprawę. Na 

imprezie tej występowała grupa z Gorzelni, która zachwyciła poziomem występu, a która 

pozyskała z Urzędu Marszałkowskiego kwotę 100 000 zł na działalność, co jest warte 

naśladowania. Stąd płynie postulat, aby promować również nasz zespoły, żeby nie było: 

„Cudze chwalicie, swego nie znacie, sami nie wiecie, co posiadacie”. Dziękuje również 

radnemu Adamowi Jarudze, dyrektorowi niewielkiej szkoły w Koninie za pracę na rzecz 

swojej placówki i jej wysoki poziom, co zasługuje na szacunek. Zorganizowane przez 

niego uroczystości z okazji święta odzyskania niepodległości wraz z oprawą i nowatorskim 

programem, a także pełny kościół i występ orkiestry budzą atencję. Orkiestra ta pod opieką 

wójta gm. Rędziny budzi zachwyt i dobrze rokuje na przyszłość stanowiąc niebawem 

konkurencję dla znanej orkiestry w Mykanowie. Dr Aadam Jaruga to młody człowiek,  
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który zaświadcza swoją osobą, że służy własnemu środowisku i Rada może być dumna  

z niego.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat podziękował za ciepłe słowa i pogratulował 

pięknego przedsięwzięcia. Wszyscy chcą wszędzie być. Jednak  zaproszeń jest 

mnóstwo, więc z reguły koncentrują się na uroczystościach lokalnych, bo chcą być ze 

swoimi mieszkańcami i swoimi, małymi wspólnotami. Notabene przypuszcza, że 

każdy z  radnych uczestniczył w uroczystościach związanych z odzyskaniem 

niepodległości przez Polskę w swoich środowiskach.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że następna sesja planowana jest  

18 bądź 20 grudnia br. (wyjątkowo nie w czwartek). 

 

Starosta K. Smela poinformował, że Zarząd Powiatu włączył się w akcję udzielania  

pomocy finansowej i rzeczowej dla pięcioraczków w gm. Olsztyn. W sobotę na balu w 

Olsztynie nastąpi uroczyste wręczenie bonusów, na którym powiat będzie 

reprezentował członek zarządu A. Morzyk.  

 

Ad. 25 

Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz.11:12 zamknął obrady  

XI Sesji Rady Powiatu.   
 

Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

 
Protokół sporządziła Iwona Ciniewska  


